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Koosoleku juhataja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, volikogu sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Merike Prätz, Margus Klaar, Lehar Neve, Lea Jõevere, Veiko 
Haugas, Rando Treimuth, Raivo Vallner ja Helen Vettik.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed Aivo Värton ja Tiit Tõnts.
 
Kutsututest osalesid: vallavanem Avo Kirsbaum, abivallavanem Kurmet Müürsepp ja 
pearaamatupidaja Eve Sikk.

Merike Prätz: Muude küsimuste all räägime tühjade maade kasutamisest füüsiliste isikute poolt.

Komisjoni liikmed päevakorra muutmiseks ettepanekuid ei teinud ja olid nõus kinnitama 5. 
punktilise päevakorra. 

PÄEVAKORD:

1. 2020. aasta eelarve täitmine, III kvartal
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

2. Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2021-2024
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

3. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla ametiasutuse 
struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem

4. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa 
muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem

5. Muud küsimused



1. 2020. aasta eelarve täitmine, III kvartal

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Pearaamatupidaja tutvustas Antsla valla 2020. a eelarve täitmist, (III kvartal) tulude aruannet 
(antud protokolli lisana).
Tulude laekumine on hetkel 77,08%.
Eelnevalt ei olnud eelarvereal kohaliku tähtsusega maardlate kaevandamisõiguse tasu. Laekumine 
4927 eurot.

Toimus arutelu.

Raivo Vallner: Milline on tulumaksu laekumise prognoos?
Eve Sikk: Tulumaks laekub täis. 

Pearaamatupidaja tutvustas Antsla valla 2020. a eelarve täitmist, (III kvartal) kulude aruannet 
(antud protokolli lisana).

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni   II  I kvartali tulude ja kulude kohta teadmiseks.  

2. Antsla valla eelarvestrateegia aastateks 2021-2024

Pearaamatupidaja Eve Sikk tutvustas Antsla valla eelarvestrateegiat aastateks 2021-2024. 
(Materjal antud protokolli lisana).
Eelarvestrateegia tuleb esitada Rahandusministeeriumile 15. detsembriks 2020. a.
Eelarvestrateegia eesmärk on näidata Rahandusministeeriumile, millised on meie planeeritavad 
tulud, kulud ja laenuvõimekus.
Pearaamatupidaja tutvustas põhitegevuse tulude laekumist aastatel 2019-2024, põhitegevuse 
kulusid aastatel 2021-2024 ja investeerimistegevust valdkondade lõikes aastatel 2019-2024. 
Tegemist on hinnanguliste summadega.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks ja suunasid eelarvestrateegia volikokku.

3. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla 
ametiasutuse struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Vajadusest tulenevalt on ette valmistatud otsuse eelnõu Antsla Vallavalitsuse struktuuri 
muutmiseks. Struktuuri muutmine on volikogu pädevuses.
Ettepanek on lisada Antsla valla struktuuri alates 1. jaanuarist 2021. a 1,0 kultuuri- ja noorsootöö 
spetsialisti ametikohta ja 1,0 IT-spetsialisti töökohta.
Praegu osutab IT-spetsialist teenust käsunduslepingu alusel. Vajadus tema töölepingu muutmiseks  
ilmnes ISKE hindamise ajal. IT-spetsialistil on juurdepääs erinevatele isikuandmetele.
Kultuuri- ja noorsootöö spetsialist on praegu töötaja, mitte ametnik. Ta koostab eelnõusid nii 
vallavalitsusele, kui ka volikogule ja tema töö on oma olemuselt ametniku töö.
Eelarvesse lisakulutusi ei planeerita. 



Toimus arutelu.

Raivo Vallner: Isiklikult arvan, et IT-spetsialist peaks olema ametnik. Kuna tema töös tuleb 
tegeleda tundlike andmete töötlemisega, teen ettepaneku viia IT-spetsialist ametnikuks. 

Avo Kirsbaum: Vallavalitsus kaalub ettepanekut.

Merike Prätz:   V  allavalitsuse liikme  d arutavad ettepanekut ja esitavad eelnõu volikokku.   
K  omisjoni liikmed toetasid ettepanekut.  

Merike Prätz: Kas vallavalitsus haridusspetsialisti ametikohta ei planeeri? 
Toimus maakondlik haridusspetsialistide võrgustiku seminar, mis puudutas maakondliku 
hariduskava koostamist. Antsla valda esindasin isiklikult, kuna meil haridusspetsialisti ei ole. 
Kõikidel teistel omavalitsustel on haridusspetsialistid olemas. Seminaril arutusel olevates 
küsimustes ei osanud ma palju kaasa rääkida, kuna igapäevaselt selliste küsimustega ei tegele.  

Avo Kirsbaum: Kõige suurem vajadus haridusspetsialisti järele ilmneb siis, kui algab kool ja 
lasteaed. Haridusspetsialisti tööülesanded on ära jaotatud olemasolevate töötajate vahel – 
lastekaitsespetsialist, sotsiaalnõunik, raamatupidamine, vallasekretär, kultuuri- ja noorsootöö 
spetsialist. 
Kindlasti ei ole meil vajadust 1,0 kohaga spetsialisti järele, aga informatsiooni saamine ning info 
ja kogemuste vahetamine maakondlikel koosolekutel on oluline. 

Raivo Vallner: Olen vestelnud meie kooli juhtidega. Nende seisukoht oli väga selge. Kooli juhid 
tulevad oma tööga väga hästi toime ja vahelüli vallavanemaga suhtlemiseks neil tarvis ei ole. Nad 
tunnevad puudust hoopis juristist, kes aitaks lepinguid koostada. 

Merike Pärätz: Varem on jutuks olnud, et kooli juhid tunnevad puudust projektijuhi järele. 
Haridusspetsialisti vajadus ilmneb siis, kui tekib mingi probleemkoht. 

Margus Klaar: Vahendid haridusspetsialisti ametikoha loomiseks (kasvõi 0,5 kohta) peaks leidma, 
kuna vallavanem ei jõua kõikide probleemidega tegeleda. Probleeme haridusasutustes on järjest 
rohkem. 

Informatsioon võeti teadmiseks.

4. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” lisa 
muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Eelmisest päevakorrapunktist tulenevalt on ettepanek lisada III palgagruppi (palga vahemik 1200-
1500 eurot) IT-spetsialisti töökoht.
Lisaks arvata välja III palgagrupist sotsiaaltöö peaspetsialisti ametikoht, sest Antsla Vallavolikogu 
27.08.2019 otsusega nr 32 nimetati sotsiaaltöö peaspetsialisti ametikoht  ümber sotsiaaltöö 
spetsialisti tähtajatuks ametikohaks.
Seoses määruse lisa korrastamisega arvatakse välja III palgagrupist ehitus- ja keskkonnaspetsialisti
ametikoht, kuna see ametikoht oli koosseisus kuni  31.03.2018. aastani. 

Komisjoni liikmetel määruse eelnõu kohta küsimusi, ettepanekuid ei olnud.
Tehti ettepanek esitada määruse eelnõu volikokku.



5. Muud küsimused
Tühjade maade kasutamisest füüsiliste isikute poolt.

Merike Prätz: Antsla vallas on väikeseid maajupikesi, mida kasutavad füüsilised isikud/eraisikud 
aiamaana. Nende kasutamiseks peaks tulema otsus volikogu tasemel, aga ma ei pea seda päris 
õigeks. Eraisikutel peaks olema võimalus ka oma kinnistu kõrval olevaid maaribasid erastada. 
Informatsioon nende maade kasutamise kohta peaks olema vallavara kasutamise korras. 
Eraisikul peaks olema võimalus sõlmida Antsla Vallavalitsusega maa kasutamise leping. 

Raivo Vallner: Vallavara kasutamise kord on olemas, seal saab maade kasutamist reguleerida. 
Võimalusel müüa maatükid maha keskmise maa hinnaga. 

Merike Prätz: Inimesed ei taha maad osta, pigem kasutada. 

Raivo Vallner: Vallavalitsusel koostada ülevaade, kui palju selliseid maatükke on ja mis suuruses 
need maatükid on. 

Komisjoni liikmete ettepanek vallavalitsusele oli, hakata ette valmistama „Antsla valla vallavara 
valitsemise kord” muutmist, maade kasutamises osas. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.  

/allkirjastatud digitaalselt/ /allkirjastatud digitaalselt/
Merike Prätz Helle Savi
eelarve- ja majanduskomisjoni esimees volikogu sekretär-registripidaja


